
Tisztelt Ügyintéző! 
 
Ez év augusztusának végén rendeltünk Önöknél egy Wet-stop készüléket, amit gyorsan, már a következő 
héten meg is kaptunk. Ezzel kapcsolatban szeretnék néhány dolgot megosztani Önökkel. 
Először is nagyon köszönjük! A kisfiam januárban lesz 10 éves, és nagyon nagy problémát jelentett az 
egész család számára az éjszakai bepisilés. 5 éves korában vittük először orvoshoz, aki a szervi 
kivizsgálások után nyugtatókat írt fel. Kétkedve bár, de elkezdte szedni Marci, ami hihetetlenül agresszívvá 
tette, de a gondon semmit sem enyhített. Azt tanácsolták, forduljunk pszichológushoz. 
Megtettük, és közel 2 évig rendszeresen jártunk hozzá. Az 
eredmény: Nagyon okos, nagyon aranyos és nagyon kedves gyerek, és fogalma sincs, mit lehetne tenni. 
Vártunk egy ideig, majd újra kezdtük a körbenjárást: szervi kivizsgálás (immár a megyei  gyermekkórház 
ebben a témában igen járatos főorvosánál), vizeletfajsúlymérések, stb. Ismét eltanácsoltak minket, a 
főorvos szerint reménytelen eset, vigyük a gyerekpszichiátriára. Egy évig jártunk egy nagyon kedves, 
segítőkész és szakmailag felkészült doktornőhöz, de ő is azt mondta, mint néhány éve a kolléganője. 
Eközben minden éjszaka egyszer, de gyakran kétszer is ébresztettük Marcit , több-kevesebb sikerrel. 4 
éves korától jár úszóedzésekre, már többször volt olyan, hogy kétnapos versenyre nem tudott elmenni, 
mert félt, mi lesz ha kiderül a problémája. Szinte kilátástalannak éreztük már a helyzetet. A húga másfél 
évvel fiatalabb, vele minden rendben, így össze tudtuk hasonlítani, milyen "egészséges" 
gyereket nevelni. 
Ekkor találtuk meg az önök cégét, sok-sok keresés és kérdezősködés után. Augusztus végén kezdtük el 
használni a készüléket, és most, október elejétől készülék nélkül végigalussza az éjszakát! Szinte 
hihetetlen... Akitől megkaptuk a készülék pontos nevét, hasonlókat mondott, de őszintén szólva nem 
hittem el. 5 hét alatt múlt el egy 5 éves probléma. Hétvégén volt az első olyan éjszaka, amit saját 
kérésére a nagymamánál töltött az unokatestvéreivel. 
Izgultam, hogy mi lesz, de minden rendben volt. Nem tudom leírni, mekkora megkönnyebbülés ez 
mindenkinek... És megköszönni sem tudom eléggé. 
Kívánunk Önöknek jó munkát, sok sikert és boldogságot! 
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